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Lloc 
 
VIDEOCONFERENCIA TEAMS 

Data 02.12.2021 
Hora 
Inici 09:30 

Hora 
Finalització 12:30 

 

Motiu de la Reunió 

MESA GENERAL DE NEGOCIACIÓ FUNCIONARIS 

 
Assistents 
 
Ajuntament 
(Presència a efectes d’Igualtat: (7 dones i 4 homes) 

Sindicats 
(Presència a efectes d’Igualtat: (3 dones i 11 homes) 

 
Sr. Adrián García Campos, regidor d’Hisenda, Innovació 
i Funció Pública, president de la Mesa. 

Sra. Antonia Campos Tomás, directora general de Funció 
Pública.  

Sra. Joana Maria Adillón Sastre, coordinadora general de 
Seguretat Ciutadana. 

Sra. Gloria Nieto Nieto, directora general de Seguretat 
Ciutadana. 

Sra. Esperanza Vega Terrón, cap de Departament de 
Personal. 

Sr. Miguel Picó Enseñat, cap de Departament adjunt de 
Personal. 

Sra. Raquel Cucarella Ribera, cap de Servei de Provisió i 
Planificació. 
 
Sra. Maria Lluisa Ginard Nicolau, lletrada assessora en 
cap dels Serveis Jurídics. 
 
Sr. Jose Luis Carque Vera, cap de la Policia Local. 
 
Sr. Urbano Sánchez-Pastor Dotor, cap de Departament 
d’Infraestructures.  
 
Sra. Eva Herrero Balbastre, cap de Secció de Gestió de 
Personal, actua com a secretaria de la Mesa. 
 

 

 
CCOO 
Sra. Miquela Torrens Riutort 
Sr. Rafel Oliver Felgueras 
Sra. Maria José Busquets Lopez  
Sr. Antonio Torrens Trias 
Sra. María Luz Gómez Campillo 
Sr. Francesc Casañas Vilamala 
 
UGT 
Sr. Aurelio Martínez G. del Peñón 
Sr. Antoni Criado Ripoll  
Sr. Alejandro Oller López 
Sr. Bartolomé Salamanca Martorell 
 
CSIF 
Sr. Juan Agustín Sánchez Bueno 
 
 
SPPME 
Sr. Juan Dato Lladó 
Sr. José Maria Barceló Mas  
Sr. Oscar Rojas Miguel 
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a) Aprovació, si s’escau, de les actes de les reunions anteriors: 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’ acta: MGN FUNCIONARIS 10/06/2021.  

b) Assumptes objecte de negociació a proposta de l’Administració: 
2. MF-762 Son Reus ( auxiliar administratiu) horari especial. ( Falta modificar la MF) tema específic. 
3. MF-763 Modificació cap de Servei Parcs i Jardins. 
4. MF-765 Modificació lloc de cap de Secció dels Serveis Jurídics. 
5. MF-766 Creació TAG Govern Interior. 
6. MF-768 Modificació del lloc de cap de Comandament operatiu SCIS. 
7. MF- Creació lloc de feina Operador/a policia local. 
8. Bases Faristoler/a ( estabilització). 
9. Bases tècnic/a Palau Solleric (estabilització)  
10. OPE 2021. 

c) Assumptes objecte de negociació a proposta d’alguna organització sindical: 
11. Possibilitat de nomenar en comissió de serveis als funcionaris que només canvien de subgrup. (CCOO) 
12. Situació Processos selectius. (UGT) 
13. Situació de la reestructuració de la policia local en l’ajuntament. (UGT) 
14. Permís setmana Santa i Nadal.  (CSIF) 
15. Aplicació sentencia policia comunitària. (SPPME) 
16. Execució sentència flexibilitat (CSIF). 
17. Policia de Barri. (UGT) 

d) Torn obert de paraules 
 
 
L’Administració demana als Sindicats si estan d’acord en incorporar a l’Ordre del dia el punt 18. Carrera 
Professional.  
 
La part sindical manifesta que està d’acord.  
 
 
1. LECTURA I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ ACTA: MGN FUNCIONARIS 10/06/2021.  
 
S’aprova per unanimitat.  
 
 
L’Administració comenta que  primer es tractarà el punt 4 MF-765 Modificació lloc de cap de Secció dels Serveis 
Jurídics, ja que es troba la Sra. Ginard.  
 
 
4. MF-765 MODIFICACIÓ LLOC DE CAP DE SECCIÓ DELS SERVEIS JURÍDICS. 
 
L’Administració explica que als Serveis Jurídics hi ha dos llocs de Tècnic de Grau Mitjà, que varen ser creats per 
conversió, es a dir per accés de les persones que els ocupaven, per promoció interna des del cos administratiu al 
cos de gestió.  
 
En un d’ells concretament és va produir la jubilació de la titular el mes d’abril i,  encara que la capçalia és de 
Secció, la convocatòria que es va realitzar va quedar deserta atès que cap dels Tècnics de Gestió d’aquest 
Ajuntament van estar interessats en el lloc de treball.  

ORDRE DEL DIA 
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Per altra banda el borsí de gestió està exhaurit, i necessitem a una persona més i per això l’han modificat a un 
administratiu sense requisits, per poder cobrir-lo. 
 
La part sindical manifesta que l’adscripció d’aquest lloc de cap de Secció és provisional, encara que hi ha gent que 
es pugui presentar no ho fa perquè és provisional. Demanen que sigui ambivalent per A2 i C1.  
 
L’Administració respon que es modifica i queda A2/C1 i d’aquesta manera queda aprovat.  
 
VOTACIÓ 
UGT  A FAVOR 
CCOO A FAVOR 
CSIF A FAVOR 
SPPME ABSTENCIÓ 
 
S’aprova la proposta.  
 
 
2. MF-762 SON REUS ( AUXILIAR ADMINISTRATIU) HORARI ESPECIAL. ( FALTA MODIFICAR LA MF) 
TEMA ESPECÍFIC. 
 
L’Administració explica que és la creació d’un lloc nou. L’Àrea proposava una horabaixa a la setmana i també un 
dissabte al mes. En la darrera Mesa ja varen explicar la proposta però no havien concretat l’horari. En aquesta 
proposta definitiva han inclòs el tema del dissabte. El CE seria el mateix, aplicant els articles del Conveni que 
diuen que per fer feina un dissabte es compensa amb un dia lliure i també es passa una relació a nòmines de les 
persones que fan aquest horari i s’abonen 35€ per dissabte.  
 
La part sindical manifesta que  per fer feina un horabaixa demanàvem la modificació del CE i de l’horari, de 37.5 
hores a 40 hores. Fins ara havia tres llocs d’auxiliar administratiu, demana si s’augmenta la plantilla o és una 
reconversió d’un lloc que ha quedat vacant, volen saber si haurà tres auxiliars o quatre i si el que volen és crear un 
lloc nou i dotar-lo. 
 
L’Administració respon que  passarien a ser quatre auxiliars, el tema de la dotació no depèn de Funció Pública, el 
pressupost ja està tancat, a no ser que l’Àrea faci una modificació pressupostària però ja depèn d’ells.  
 
La part sindical sol·licita que sigui un lloc d’administratiu. També volen  el compromís de l’administració que els 
companys no hauran de fer l’horari d’horabaixa en el cas que la persona que ha de fer aquest horari, per qualque 
motiu no el pugui fer. La cap de Departament va estar d’acord amb la creació del lloc com administratiu. 
 
L’Administració respon que parlarà amb l’Àrea i es tornarà a  presentar a la propera Mesa. 
 
 
5.  MF-766 CREACIÓ TAG GOVERN INTERIOR. 

 
L’Administració explica que  és la creació d’un lloc de TAG base per les necessitats que té l’Àrea. 
 
VOTACIÓ 
UGT  A FAVOR 
CCOO A FAVOR 
CSIF A FAVOR 
SPPME ABSTENCIÓ 
 
S’aprova la proposta.  
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6. MF-768 MODIFICACIÓ DEL LLOC DE CAP DE COMANDAMENT OPERATIU SCIS. 
 
L’Administració  explica que l’única modificació que hi ha és que s’obriria a un A2, així hauria més persones que 
es puguin presentar. 
 
 
VOTACIÓ 
UGT  A FAVOR 
CCOO A FAVOR 
CSIF A FAVOR 
SPPME A FAVOR 
 
S’aprova la proposta per unanimitat.  
 
 
7. MF- CREACIÓ LLOC DE FEINA OPERADOR/A POLICIA LOCAL. 
 
L’Administració explica la necessitat de la creació d’aquest lloc de feina i comenta que està tot especificat a la 
documentació que s’ha fet arribar a la part sindical. És una millora de cara a la recepció de les cridades 
d’emergència. S’han d’incrementar els efectius però també s’han de diferenciar les funcions policials i 
administratives. Les condicions de treball són les següents: 
 
La part sindical fa vàries propostes a l’Administració.  
 
L’Administració dóna les  gràcies per les  aportacions, les  estudiaran  i tornaran a presentar la proposta a una 
Mesa posterior. 
 
 
3. MF-763 MODIFICACIÓ CAP DE SERVEI PARCS I JARDINS. 
 
L’Administració explica que  aquesta modificació consisteix en obrir la capçalia del Servei de Parcs i Jardins a 
altres perfils professionals, també de Tècnic d’Administració Especial de nivell A1. El perfil d’Enginyer 
Agrònom és molt escàs i no hi ha cap funcionari de carrera de l’Ajuntament que ho sigui de nivell A1.  
 
Aquesta plaça va quedar vacant per motiu d’una excedència voluntària, des del dia 1 de setembre, i és una plaça 
que no pot estar vacant molt de temps. Temporalment està fent les funcions un Enginyer Industrial amb la 
sobrecàrrega que comporta, es vol prioritzar la gestió de jardineria i contractació, per aquest motiu 
proposemnobrir a l’administració especial. 
 
La part sindical proposa l’opció d’obrir la plaça a la categoria A2, ja que entenem que hi ha una dificultat per 
poder cobrir la plaça per una manca de perfils i pensem que obrir a A2 és una bona idea. 
 
L’Administració respon que  abans estava obert a A1 i A2  però per la complexitat de la plaça tornaren a acotar-la 
al nivell A1. 
 
VOTACIÓ 
UGT  A FAVOR 
CCOO EN CONTRA  
CSIF ABSTENCIÓ 
SPPME ABSTENCIÓ 
 
No s’aprova la proposta.  
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8. BASES FARISTOLER/A (ESTABILITZACIÓ) 
 
L’Administració  explica que es tracta de la mateixa proposta de la Mesa anterior, no tenim cap aportació nova. 
 
VOTACIO 
UGT      A FAVOR 
CCOO   A FAVOR 
CSIF      A FAVOR 
SPPME  ABSTENCIÓ 
 
S’aprova la proposta 
 
 
9. BASES TÈCNIC/A PALAU SOLLERIC.(ESTABILITZACIÓ). 
 
La part sindical farà les seves aportacions a Funció Pública. 
 
 
10. OPE 2021. 
 
L’Administració explica les places de l’OPE. Les 18 places resulten de que de les 22 baixes que s’han tingut en 
compte, s’han de restar les 4 incorporacions. Hi ha una plaça de reserva per personal amb discapacitat i la resta es 
distribueixen en les diferents categories. És una taxa de reposició, el problema dels interins es tindrà sempre i 
volen que consti en acta que l’administració no pot incomplir el que diu la Llei de Pressupostos i d’acord amb 
això són els informes que sempre fan. 
 
La part sindical manifesta que a la darrera oferta, quan es va fer la convocatòria d’auxiliar administratiu, no es va 
incloure l’acord de reservar places per a promoció interna per als subalterns, demana si ha d’estar reflectit aquí.    
 
Volen saber si s’ha recollit en aquest document la promoció interna i recorden que s’ha de tenir en compte que si 
hi ha quatre places, s’han de reservar dues per a promoció interna.  
 
L’Administració respon que  la promoció interna va per un altre via, no entra en aquests números. Tenen moltes 
vacants d’auxiliar, encara que hagi 80 només es poden treure 18 i no només d’auxiliar sinó de totes les categories. 
Podríen treure totes les que hi ha vacants per promoció interna.  
 
La part sindical demana com està l’oferta de Seguretat Ciutadana. 
 
L’Administració respon que les dues estan a aprovació de la Junta de Govern. 
 
 
11. POSSIBILITAT DE NOMENAR EN COMISSIÓ DE SERVEIS ALS FUNCIONARIS QUE NOMÉS CANVIEN 
DE SUBGRUP. (CCOO) 
 
La part sindical  exposa que als funcionaris que canvien de subgrup se’ls descompta 50 euros de l’atur, abans se’ls 
nomenaven en comissió de serveis i no se’ls feia aquesta reducció. Volen  saber si hi ha qualque solució per no 
descomptar aquests doblers.  
 
L’Administració respon que nomenar en comissió de serveis era una situació administrativa de provisió, però 
estar en un borsí i canviar de grup això es selecció, s’han presentat en un procés selectiu.  
 
Altra cosa són els funcionaris de carrera, que es poden presentar a una capçalia, això és per provisió i els 
anomenen en comissió de serveis. Abans es feia servir la comissió de serveis entre diferents grups, per afavorir al 
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funcionari, però no era correcte i fa molts anys que s’ha deixat de fer. És un nomenament interí i aquest 
nomenament comporta aquesta reducció. 
 
 
12. SITUACIÓ PROCESSOS SELECTIUS. (UGT) 

 
Aquest punt ja ha estat tractat en un punt anterior de les bases. 

 
 
13. SITUACIÓ DE LA REESTRUCTURACIÓ DE LA POLICIA LOCAL EN L’AJUNTAMENT. (UGT) 
17. POLICIA DE BARRI. (UGT) 

 
Aquests dos punts estan relacionats i es tractaran conjuntament.  
 
La part sindical vol parlar de la reestructuració de la Policia Local. Varen tenir la darrera reunió al juliol. Hi ha 
noticies que estan sortint al diari i molts de rumors de canvis que es volen imposar. No saben res en concret i 
volen que els diguin que hi ha de veritat en aquests anuncis. La part sindical està disposada a negociar.   
 
L’Administració respon que  el que han presentat és bàsicament tot el que es va mostrar a la reunió anterior. El 
Pla d’Ordenació està dividit en dues parts: la primera, és purament organitzativa i és potestat de l’administració, 
és el canvi d’organigrama i de divisions. La segona, és l’annex de negociació de diferents canvis a les Unitats. 
Evidentment, tot s’ha de negociar. Hem mantingut diferents reunions amb Funció Pública i estem a l’espera que 
ens donin el vistiplau per indicar quins són els canvis que s’han de fer, per part de Seguretat Ciutadana la feina ja 
està. 
 
La part sindical comenta que si està tot preparat, podrien tenir una reunió per donar-li informació. 
 
L’Administració respon que no hi ha cap inconvenient. 
 
 
14. PERMÍS SETMANA SANTA I NADAL.  (CSIF) 
 
La part sindical exposa que han sol·licitat una compensació en dies pels Policies que han de fer feina per Setmana 
Santa i Nadal, mentre no tinguen els coeficients correctors. És el mateix que tenen els membres de la Policia 
Nacional. 
 
L’Administració respon que  no han tingut temps de mirar la proposta, l’estudiaran i si us sembla bé contestaran 
per escrit. 
 
 
15. APLICACIÓ SENTENCIA POLICIA COMUNITÀRIA. (SPPME) 
 
La part sindical vol saber quan s’executarà el decret de la sentència de la Policia Comunitària. 
 
L’Administració respon que  el Decret, de 4 de novembre de 2021, on es resolen entre altres coses l’aixecament 
de la suspensió dels nomenaments, en aquests moments s’estan fent les comunicacions i notificacions del decret a 
les persones interessades. Per altra banda, s’han interposat alguns recursos que s’estan resolent. Tots els 
expedients d’aquesta matèria es consideren prioritaris.  
 
 
 
18. CARRERA PROFESIONAL 
 



C
ód

ig
o 

se
gu

ro
 d

e 
V

er
ifi

ca
ci

ón
 : 

G
E

N
-4

a0
e-

83
e8

-f
9b

b-
fa

d1
-e

2e
9-

af
a9

-0
cd

8-
78

6c
 | 

P
ue

de
 v

er
ifi

ca
r 

la
 in

te
gr

id
ad

 d
e 

es
te

 d
oc

um
en

to
 e

n 
la

 s
ig

ui
en

te
 d

ire
cc

ió
n 

: h
ttp

s:
//p

or
ta

fir
m

as
.r

ed
sa

ra
.e

s/
pf

/v
al

id
a

CSV : GEN-4a0e-83e8-f9bb-fad1-e2e9-afa9-0cd8-786c

DIRECCIÓN DE VALIDACIÓN : https://portafirmas.redsara.es/pf/valida

FIRMANTE(1) : ADRIAN GARCIA CAMPOS | FECHA : 03/05/2023 09:49 | Sin acción específica | Sello de Tiempo: 03/05/2023 09:49

 

Extracte acta 

 

 

Acta Mesa General Funcionaris 02/12/2021  Pàgina 7 de 7  

 

La part sindical exposa que segons l’acord de la carrera s’ha de convocar anualment i ja és el segon any que no es 
convoca. 
 
L’Administració respon que van acordar que el primordial de carrera és avançar-la, que sigui una carrera 
professional distinta i en això estarem tots d’acord. Al final tant si l’obrim ara o d’aquí a tres mesos serà dins 
l’any pròxim quan ho tinguem tot tancat i quan hi hagi crèdit.  
 
 
 
S’aixeca la sessió a les 12:30 hores. 
 
 
ACTA APROVADA EN MGN FUNCIONARIS DE DIA 19 DE MAIG DE 2022. 
 
Palma, a la data de la signatura electrònica 
 
El president, regidor d’Hisenda, Innovació i Funció Pública 
Adrián García Campos 
(Document signat electrònicament) 
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